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No Multiusos da Xunqueria de Redondela, sendo as vinte horas do día 
vintedous de decembro do ano dous mil, baixo a Presidencia do Sr. Alcalde, D. XAIME 
REI BARREIRO, e a asistencia dos/ as Sres/ as Concelleiros/ as: D. MANUEL JAVIER 
NÚÑEZ SALGADO, D. EMILIO GONZÁLEZ IGLESIAS, DONA. M9 DEL PILAR 
MARTÍNEZ GONZÁLEZ, DONA. M9 DEL CARMEN RODRÍGUEZ CUNHA, D. 
ALEJANDRO BASTOS FERNÁNDEZ, D. MANUEL IGLESIAS CARRERA, D. CARLOS 
GONZÁLEZ FERNÁNDEZ, D9. M9. DEL CARMEN RODRÍGUEZ RIVAS, D. MANUEL 
RAMÓN CONDE ROMERO, D. EMILIO SÁNCHEZ SANTORIO, D. JOSE LUIS 
ALONSO BASTOS, D. MANUEL PUENTES SAAVEDRA, D. PABLO REBANAL 
FERNÁNDEZ, D. XOSÉ CARLOS PAZOS DOCAMPO, DONA. CECILIA PÉREZ 
ORGE, D. XOSÉ LUIS GRANDE GRANDE e DONA. ÁNXELES GONZÁLEZ GÓMEZ, 
asistindo o Sr. Interventor, D. MODESTO SOLLA SANZ, actuando como Secretario o 
titular da Corporación D. LUÍS TORRADO VÁZQUEZ, constitúese O Pleno do Concello, 
en sesión ordinaria, conforme á convocatoria e de acordo coa Orde do Día remitida a 
todos os Sres/ as Concelleiros/ as, coa antelación legalmente requerída. 

A Presidencia declara aberta a sesión en primeira convocatoria, procedéndose a 
tratar os puntos da Orde do Día.- 

1.-APROBACIÓN, SE PROCEDE, ACTA SESIÓN ANTERIOR 
Pola Presidencia dase conta da acta da sesión celebrada polo Concello Pleno, con 

carácter extraordinario O día 12 de decembro do ano 2000, manifestando se os/ as 
Sres/ as Concelleiros / as teñen algo que alegar para a súa aprobación, se procede. 

Concedida a palabra pola Presidencia polo Concelleiro Sr. Pazos Docampo, se 
sinala que no punto 5 da sesión antes citada nos folios 5 e 6 faise constar cincocentas mil 
referíndose erroneamento a cincuenta mil pesetas. 

Este Concello Pleno, por unanimidade dos/ as Sres/ as Concelleiros / as 
asistentes acordou prestarlle a súa aprobación a citada acta coa salvedade indicada polo 
Concelleiro Sr. Pazos Docampo.



2.-ACTIVIDADE DE CONTROL DO PLENO 
Concedida a palabra pola Presidencia polo Concelleiro Sr. Conde Romero se 

solicita da Presidencia que neste punto da Orde do día se lle permita formular 
preguntan en voce e que en calquera caso se solicite da CEPAM o correspondente 
informe xa que a él non lle está permitido solicitalo. 

Polo Sr. Presidente se sinala que como xa indicou nas sesións anteriores que tal 
uso da palabra debe facelo someténdose o Regulamento Orgánico do Concello e que si 
ten que pedir algún informe que o pida o referido ConceHeiro. 

Con respecto a solicitude de comparencia do indicado Sr. 
Concelleiro Conde Romero, respecto do Concelleiro Sr. Pazos Docampo, a Presidencia 
concedelle autorización a intervir. 

Concedida a palabra pola Presidencia polo Concelleiro Sr. Pazos Docampo polo 
mesmo se manifesta que lle parece ben que o PP utilice o Regulamento Orgánico que lle 
permite ó control da actividade do Pleno, pero considera que por parte da oposición 
faise un fraco uso de tal dereito. 

Continúa na súa intervención o Concelleiro Sr. Pazos Docampo manifestando 
que a renuncia de Concelleiro Delegado de Persoal fíxose xa que a política de persoal 
entraba en contradicción cos seus plantexamentos; que o cargo de Teniente Alcalde é 
honorífico e que o BNG considerou conveniente a súa saída da Comisión de Goberno 
aínda que o grupo do BNG neste Concello continúa apoiando a política do equipo de 
goberno. 

3.-DAR CONTA DE RESOLUCIONS DA ALCALDÍA 
Polo Sr. Alcalde dase conta das resolucións da Alcaldía dende o 22 de novembro 

de 2000 ata o día 19 de decembro de ano 2000. 

O Concello Pleno, quedou enterado do contido das Resolucións dictadas.- 

4.-DAR CONTA DE DELEGACIÓN PRESIDENCIA DO CONSELLO PARROEIAL DE CHAPELA. 
Pola Presidencia dase conta da resolución da Alcaldía de data 20 de novembro 

de 2000, que dí: 

"Polo presente en uso das atribucións que me confiren os artigos 43 e 44 do 
Relgulamento de Organización, Funcionamento e Réxime Xurídico das Entidades 
Locais, polo presento veño en dispoñer: 

Delegar a Presidencia do Consello Parroquial de Chapela na Concelleira D9. 
CECILIA PÉREZ ORGE.
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A citada Delegación producirá efecto dende a data de sinatura do presente 

Decreto, deberá poñerse en coñecemento do Pleno na primeira sesión que celebre, e 
publicarase no Boletín Oficial da Provincia según dispón o artigo 44 do Regulamento 
antes citado. 

Do presente Decreto deberá darse traslado a Sra. Concelleira nomeado e a 
tódolos departamentos deste Concello." 

O Concello Pleno, quedou enterado do contido da Resolución antes transcrita. 

5.-PRESTAMO A LONGO PRAZO 3/00 POR IMPORTE DE 108.284.388 
PESETAS. 

Pola Presidencia dase conta da proposta do Presidente da Comisión Informativa 
de Economía, Facenda e Desenvolvemento Local, de data 20 de decembro de 
2000,dictaminada favorablemente pola Comisión Informativa, que dí: 

"Tendo en conta que no estado de gastos do orzamento deste Concello para o 
ano 2000 figuran previstos diversos gastos de investimentos financiados total ou 
parcialmente mediante préstamo a longo prazo por importe de 200.000.000 de pesetas. 

Tendo en conta que do importe total dos gastos a financiar mediante préstamo, 
un total de 114.715.612 pesetas, corresponden ao préstamo a longo prazo 2/ 00 
adxudicado mediante un decreto da Alcaldía do día 12.09.00 a “Caixa Galicia", 
asinándose o correspondente contrato o día 28.09.00. 

Tendo en conta que no orzamento deste Concello para o ano 2000 figuraba 
previsto un préstamo de 23000000 de pesetas a concertar coa caixa de anticipos de 
cooperación da Deputación Provincial para financiar a aportación municipal ao “Campo 
de fútbol de Santa Mariña" e dado que a Xunta Administradora da citada Caixa, en 
sesión do día 10.10.00, acordou desestimar a concesión de préstamo. 

Considerando preciso contar co financiamento (mediante préstamo) necesario 
para realizar tódolos investimentos previstos no orzamento deste Concello para o ano 
2000, propoñolle ao Concello Pleno a adopción dos seguintes acordos: 

Primeiro-Iniciar a tramitación do expediente administrativo correspondente ao 
préstamo a longo prazo 3 / 00 por importe de 108.284.388 pesetas préstamo destinado ao 
financiamento municipal dos seguintes investimentos incluidos no anexo de 
investimentos do orzamento deste Concello para o ano 2000: 

Partida Destino Pesetas préstamo 

001211A62500 Mobiliario arquivo 2.000.000 

002221A62001 Armas policía local 1.400.000 

002221A62700 Sinalización vertical 416.411



O02221Á62800 

O03131A62700 

003131A62701 

Partida 

004321 A62701 

004321 A62702 

004321C62300 

004321C62301 

004411A62300 

004421A62700 

004521 A62300 

005111A61100 

005111A62201 

005111A62500 

005111A62700 

005331 A60100 

006221 A62700 

Sonómetro 

Prevención de riscos laborais 

Estudio sociolóxico muller 

Destino 

Escolleíra Chapela 

Eliminación de barreiras 
arquitectónicas ............. .. 

Maquinaria xardíns ...... .. 

Rego automático xardíns 

Abastecemento e saneamento 
pequenos núcleos ................. .. 

Selado vertedoiro da Marisma 

Máquinas limpapraias ............ .. 

Camiños e vías públicas ........ .. 

Nave servizos múltiples (p).... 

Ferramentas vías e obras ...... .. 

Marquesinas ......................... .. 

Proder: río pexegueiro (2 / 00) 

Carpa mercado ..................... .. 

Total .... .. 

800.000 

1.000.000 

1.000.000 

Pesetas préstamo 

12.000.000 

1.500.000 

500.000 

1.600.000 

2.328.464 

5.000.000 

10.000.000 

33.000.000 

6.000.000 

1.000.000 

1.800.000 

1.739.513 

2.200.000 

...... .. 85.284.388 

Segundo-Incluir no préstamo 3/ 00 un total de 23.000.000 de pesetas destinados 
a financiar a aportación municipal ás obras do campo de fútbol da Santa Mariña, ao 
denegarse pola Caixa de anticipos de cooperación da Deputación Provincial a concesión 
do préstamo solicitado á mesma. 

Terceiro.-As características do préstamo 3/ 00 serán as seguintes: 

* Contía: 108.284.388 pesetas. 

3(- 

indicados nos dous puntos anteriores. 
Destino: financiamento das aportacións municipais aos investimentos
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"' Prazo: 12 anos, incluindo os dous primeiros de carencia. 
* Amortizacións e xuros: por trimestres naturais vencidos. 

* Tipos de xuro: 

a) Fixo. 
b) Variable: referenciado ao Euríbor a un ano máis a marxe ofertada. 
c) Mixto. 

"' Comisión de apertura: exento. 

* Comisión de reembolso anticipado total ou parcial: exento. 
* Comisión de disponibilidade: exento. 

" Outros gastos e comisións: exento, incluidos fedatarios, gastos por cheques, 
transferencias. correo, apuntes, mantemento, etc. 

* Modelo de contrato: deberase unir á oferta o modelo (ou modelos) completos 
de contrato de préstamo no que queden recollidas (entre outras) tódalas características 
indicadas no apartado terceiro desta proposta, así como, no seu caso., os cadros de 
amortización. 

* Formalización: dentro dos cinco días hábiles seguintes ao de recepción da 
notificación de acordo de aprobación polo Concello Pleno. 

* Validez das ofertas: as ofertas deberán ter unha validez minima até o día 
30.01.01. 

Cuarto.-O Concello solicitará ofertas financieiras para o préstamo a longo prazo 
3/ 00 á totalidade de bancos e caixas de aforros que conten con oficinas no termo 
municipal de Redondela así como ao "Banco de Crédito Local". 

Quinta-En cada oferta deberase indicar expresamente: 

a) O tipo ou tipos de xuro ofertados. 
b) A validez da oferta (como mínimo até o día 30.01.01). 
c) A aceptación íntegra e non condicionada de tódalas características do 

préstamo 3/ O0 anteriormente indicadas, unindo copia do modelo de contrato (e, no seu 
caso, dos cadros de amortización). 

Sexto.-As ofertas deberanse presentar, en sobre fechado, na Secretaría deste 
Concello dentro dos vinte días seguintes ao de recepción do correspondente acordo 
plenario. 

No exterior do sobre deberá constar o seguinte texto



"Oferta financieira para o préstamo a longo prazo 3/ 00 do Concello de 
Redondela por importe de 108.784.388 pesetas". 

Sétimo.- O expediente administrativo e as ofertas recibidas serán informadas 
polo Interventor Xeral do Concello, correspondendo ao Concello Pleno determinar o 
banco ou a caixa de aforros co que será asinado o correspondente contrato de préstamo, 
sen prexuízo de que o Concello Pleno poida acordar, no seu momento, non realizar o 
préstamo 3/ OO total ou parcialmente. 

Oitavo.- Da tramitación do expediente administrativo encargarase o Interventor 
Xeral deste Concello, don Modesto Solla Sanz.-" 

Pola Presidencia ábrase o correspondente turno de debate. 

Concedída a palabra pola Presidencia polo Concelleiro Sr. González Iglesias se 
sinala que no orzamento está previsto solicitar un anticipo da caixa de cooperación da 
Deputación Provincial para as obras do campo de futbol de Santa Mariña, pero mentras 
que non se aprobase o citado anticipo decidiuse ir a un préstamo para tal finalidade, 
autorizándose o mesmo e que se faculte o Sr. Alcalde para concertar un aval, o 
denegarse o anticipo, que garantice á Excma. Deputación Provincial a aportación 
municipal a través do préstamo citado nas obras do campo de fútbol de Santa Mariña. 

Concedída a palabra pola Presidencia polo Concelleiro Sr. Pazos Docampo 
presta apoio a proposta referente a este asunto. 

Concedída a palabra pola Presidencia polo Concelleiro Sr. Conde Romero, polo 
mesmo indícase que a os poucos días que faltan para finalizar o ano se intenta facer 
unha operación de préstamo, na que se inclúe unha máquina de limpeza de praias así 
como para obras en camiños, manifestando que o equipo de goberno é incapaz de 
controlar o gasto e disfruta gastando e remata a súa intervención decindo que van a 
votar en Contra. 

Concedída a palabra pola Presidencia polo Concelleiro Sr. González Iglesias se 
sinala que dos cento oito millóns da citada operación polo Concellleiro Sr. Conde 
Romero, solo se faía referencia á máquina de limpeza de praias, manifestando que pola 
Deputación se lle facia un reparto de fondos da Deputación donde en principio 
quedaron excluidos dous Concellos, un deles Redondela, e posteriormente se lle 
adxudicaron o mesmo cinco millóns de pesetas que aínda non chegaron. 

Concedída a palabra pola Presidencia polo Concelleiro Sr. Conde Romero, se 
sinala que os fondos da caixa de cooperación se dedican exclusivamente a plan 
provinciais e que se queda algún remanente de dedican a outros fins sempre que se 
pidan previamente polos Concellos. 

Concedída a palabra pola Presidencia polo Concelleiro Sr. González Iglesias se 
manifesta que os fondos da caixa de cooperación non son só para plan provinciaise e 
preguntalle o Sr. Conde que pasa na Deputación cos cartos do campo de Santa Mariña e 
que o mesmo no se preocupa da perda do citado expediente que xa se lle mandou de 
novo por este Concello.



( Selo da Corporación ) ( smaxägresidente ) 

serie A N.° 1175976 
Remata a súa intervención o Concelleiro Sr. González Iglesias, sinalando que 

como consecuencia da Campaña Electoral se fixo un convenio para a realización de 
obras en diversos camiños pero que as mesmas non se fixeron e por iso tiveron que 
incluirse trinta e tres millóns para obras en camiños na citada operación de préstamo. 

Non habendo unanimidade de criterios pola Presidencia sométese a votación o 
presente asunto. 

Efectuada ésta obtívose o seguinte resultado: Votos en contra os Sres/ as 
Concelleiros/ as do PP (5); Votan a favor os/ as Sres/ as Concelleíros/ as do PSdeG-PSOE 
(9) e os/ as Sres/ as Concelleiros/ as do BNG (4). Na súa consecuencia por maioria de 
votos resultou aprobada a proposta antes transcrita. 

6.-REVISIÓN DE PREZOS DO CONTRATO ADMINISTRATIVO ASINADO 
CON URBASER, S.A. O DÍA 3.12.96. 

Pola Presidencia dase conta da proposta do Presidente da Comisión Informativa 
de Economía, Facenda e Desenvolvemento Local, dictaminada favorablemente pola 
Comisión Informativa en data 19 de decembro de 2000, que dí: 

"Dende o ano 1996, en que se adxudicou á empresa URBASER, S.A., o concurso 
para a concesión mediante arrendamento da xestión do servixo público de recollida de 
lixo e o seu transporte, non se realizou revisión algunha do prezo do contrato. 

Para a revisión dos prezo emprégase unha forma polinómica tendo en conta 
diversas variables. 

No escrito presentado por URBASER, S.A., solicitando a revisión, concrétase nas 
seguintes cantidades a máis nos anos 1997, 1998 e 1999, respectivamente: 2.175.368.- 
Ptas, 903.420: Pesetas e 1.031.454.- Ptas. 

No informe emitido polo Sr. Interventor Xeral do Concello con data 17.11.00, RF. 
170/ 00, figura como resultado dos cálculos efectuados unhas cantidades en menos 
respecto das formuladas por URBASER, S.A., con respecto ós anos indicados de: 19.621.- 
98.521.- e 162.689- Ptas. 

Á vista do que, esta Presidencia propón á Comisión Informativa de Economía, 
Facenda e Desenvolvemento Local: 

l‘-’).- Resolve-los reparos formulados polo Sr. Interventor Xeral do Concello no 
seu informe de data 17.11.00, Rfš.- T 170/ 00. 

29).- Proceder á revisión de prezos do contrato administrativo asinado con 
Urbaser, S.A., con data 3 de Decembro de 1996, segundo as cantidades que figuran no 
informe do Sr. Interventor antes referencíado, a saber: 

O importe anual antes do IVE das tres revisións solicitadas é o seguinte:



Revisión Cálculo indicado por Cálculo efectuado no 
Urbaser, S.A. Informe do Interventor Diferencia 

61 .059.542 61.039.921 19.621 

61.993.001 61.894.480 98.521 

63.047.481 62.884.792 162.689 

Sen IVA Con Iva 

1.954.744,00 2.091.572,2 
2.987.007,6 3.196.096,8 
3.977.319,6 4.255.730,4 

8.919.071,2 9.543.402,4 

A partir do 3 de Xullo de 1999, o importe anual do contrato asinado con 
URBASER, S.A., será de 62.884.792 máis IVE, resultando unha cantidade total de 
67.286.727.- Pesetas anuais." 

Pola Presidencia se autoriza a que interveña D. Ramón Rodríguez Carrera, 
previa solicitude do mesmo, durante dez minutos. 

Pola Presidencia ábrase o correspondente turno de debate, autorizandose o 
debate deste punto do Orde do Día, conxuntamente co debate dos puntos sete e oito. 

Concedida a palabra pola Presidencia polo Concelleiro Sr. González Iglesias 
manifestase que no ano 96 se lle adxudicou a Urbaser o servicio de recollida do lixo e 
que no prego figura unha fórmula de revisión de prezos, pero que os mesmos non se 
revisaron nos anos 1997, 1998 e 1999 xa que non existía xetión municipal, plantexandose 
por parte de Urbaser un contencioso-administrativo contra este Concello polo citado 
motivo. Como consecuencia entablouse por este Concello unha negociación que chegou 
a acordo de efectuar unha revisión de prezos dos referidos anos según unha proposta do 
Sr. Interventor e da débeda por Urbaser se renuncia ó cobro de intereses mentras que 
polo Concello se renuncia á limpeza de contenedores por parte de Urbaser dentro dos 
prazos previstos. 

Continúa a súa intervención o citado Sr. Concelleiro González Iglesias, decindo 
que este Concello pretende extender ó servicio a todo o término municipal sempre que 
os camiños o permitan incorporandose tres traballadores mais, centosetenta 
contenedores e un camión a aportar pola empresa, indicando que o custe con mais 
servicios vai a ser menor que no ano 1999, plantexandose unha subida de taxas para 
cubrir o coste do servicio, rnanifestando que se a Xunta se fixese cargo do traslado e 
tratamento de basuras o custe sería menor para este Concello e que se a empresa non 
cumpre o prego tampouco o Concello estaría obrigado a cumprir coa débeda de 
Urbaser.
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Concedida a palabra pola Presidencia polo Concelleiro Sr. Pazos Docampo, 

manifestase que a empresa non presta o servicio porque o anterior goberno do PP non 
cumpriu cos compromisos económicos a que tiña dereito pola revisión e actualización 
de prezos e indica que se pretende a universalización do servicio que vai a ser mais caro 
e o goberno asume un esforzo económico do parte do custe do servicio, favorecendose 
ás persoas que teñen o salario por debaixo do salario mínimo interprofesional decindo 
que apoia as propostas de revisión de prezos e universalización dos servicios citados. 

Concedida a palabra pola Presidencia polo Concelleiro Sr. Conde Romero se 
sinala que Urbaser ven incumprindo permanentemente o contrato e que non se poden 
aceptar revisións de prezos por ter incumprido o contrato asi como alega os disfrute por 
Urbaser dos camións do Concello, aludindo que outros Concellos cobran menos ós seus 
veciños e teñen por contra un servicio mellor que Redondela, mostrandose contrario a 
un aumento dun 23% xa que o incremento do IPC non subiu neste últimos anos nese 
procentaxe, e que aparte do pago da débeda Urbaser vai a seguir prestando o servicio 
mal considerando unha menteria que se vaia a recoller no cen por cen do Concello e que 
vai a quedar a criterio da empresa, aludindo doutro xeito a que Urbaser según 
expediente ten depositado lixo na Marisma deste Concello. 

Concedida a palabra pola Presidencia polo Concelleiro Sr. González Iglesias, 
polo mesmo manifestase que Urbaser pasaba facturas do ano 1999 por importe de 
centosesenta e nove millóns de pesetas e que agora vai a pasar facturas por importe de 
de centotrinta e un millóns de pesetas, e consecuentemente vai a cobrar menos que antes 
prestando un servicio mellor. Continúa a súa intervención decindo que o anterior 
goberno lle permitía pasar esas facturas sen prestar o servicio por parte de Urbaser e 
agora con menor custe se quitou a basura da Marisma, se ampliou o servicio e o Persoal 
o que é unha mostra do favoritismo do anterior equipo de goberno. 

Sigue coa a súa intervención o citado Concelleiro Sr. González Iglesias según 
datos da Deputación, Redondela en esforzo fiscal atopábase no lugar dezasete, sendo o 
cuarto da provincia en poboación e por iso non se pode decir que o aumento das taxas 
son abusivas e remata a súa intervención indicando que os informes dos técnicos se 
utilizan só na parte que lles interesa e non se pode ir decindo que se fai favoritismo era o 
anterior equipo de Goberno do PP. 

Concedida a palabra pola Presidencia polo Concelleiro Sr.Pazos Docampo, dí 
que o Sr. Conde Romero fala de incumprimento por parte de Urbaser cando o primeiro 
en incumprir foi o anterior goberno do PP e que a concesión a Urbaser foi unha 
imposición do PP e que o BNG votou en contra desa concesión pola privatización do 
servicio e remata a súa intervención decindo que os servicios non deben ser deficitarios 
e que non ten noticias de que os acordos das Comisións se cambiase. 

Concedida a palabra pola Presidencia polo Concelleiro Sr. Conde Romero, falase 
de débeda do Concello cando o anterior equipo de goberno se fixo cargo do Concello e 
que a rebaixa de Urbaser é debido a que non hai que trasladar a basura a Cerdeda e que 
por desgracia para os veciños de Redondela é que non gobeme o PP, decindo que o que 
fala está empadronado en Redondela e utiliza os contenedores.



-Concedida a palabra pola Presidencia polo Concelleiro Sr. González Iglesias, 
manjfestase que ten leido datos do Concelleiro Sr. Conde Romero, referentes o esforzo 
fiscal e fai alusión a Mancomunidade do Morrazo donde goberna o PP que contrata o 
servicio mais caro, xestionandose mellor en Redondela e que o asunto de acabar co 
vertedeiro de lixo na Marisma e trasladalo a Ribadumia é xestión deste equipo de 
goberno referíndose tamén a como se pagaban antes as facturas e como se pagan agora, 
aludindo que fai uns anos se lle cortou a enerxia eléctrica o alumeado navideño por 
parte de Fenosa porque non se pagaban as facturas o que non ocurre agora e incluso 
Fenosa lles ten felicidado o reducir a súa débeda a setenta millóns de pesetas. 

Non habendo unanimidade de criterios pola Presidente sométese a votación o 
presente asunto. 

Efectuada ésta obtívose o seguinte resultado: Abstivéronse os/ as Sres/ as 
Concelleiros/ as de PP (5); votan a favor os/ as Sres/ as Concelleiros/ as do PSdeG-PSOE 
(9) e os/ as Sres/ as Concelleiros/ as do BNG (4). Na súa consecuencia, resolvendo os 
reparos do Sr. Interventor, por maioria de votos resultou aprobada a proposta antes 
transcrita. 

7.-VALORACIÓN CONTRADICTORIA PARA MODIFICA-LO CONTRATO 
ASINADO CON URBASER, S.A. O DÍA 3.12.96. 

Pola Presidencia dase conta da proposta do Presidente da Comisión Informativa 
de Economía, Facenda e Desenvolvemento Local, dictaminada favorablemente pola 
Comisión Informativa en data 19 de decembro de 2000, que dí: 

"Con data 3 de Xullo de 1996, o Concello adxudicou á empresa URBASER, S.A., o 
concurso para a concesión mediante arrendamento da xestión do servizo público de 
recollida do lixo e o seu transporte. 

Con data 26.11.96 o Concello Pleno acordou incluir unha cláusula adicional ó 
contrato a asinar con dita empresa adxudicataria, contrato asinado con data 13 de 
Decembro de dito ano. 

Con data 17 de Abril pasado, interesouse de URBASER, S.A., valoración para 
efectua-lo traslado do lixo desde Redondela ata a planta empacadora de Rivadumia, así 
como as modificacións do servicio necesarias para garanti-lo mesmo, e necesidades 
humanas e materiais, complementarias das actuais, para aumentar ó máximo posible a 
recollida do lixo no término municipal. 

Ata Xullo de 1999, a débeda contraída coa empresa concesionaria é de 
aproximadamente 236 millóns de pesetas. 

No ano 1998, URBASER, S.A., interpuxo recurso contencioso administrativo 
reclamando o pagamento da débeda, mailos intereses de demora. 

Nembargantes, hai que ter en conta que a empresa concesionaria incumpría 
cláusulas do contrato, a saber: Lavado de contenedores, campaña informativa, 
instalación oficina en Redondela, etc.
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Despois de negociacións coa empresa URBASER, S.A., acadouse o acordo de que 

se pagaría intereses de demora dende Xullo de 1999 de tódolos recibos pendentes con 
eles, agás os correspondentes ó tratamento do lixo a SOGAMA, comprometéndose o 
Concello a rescindi-la débeda con eles contraída, mediante pagos trimestrais a máis, nas 
contías e prazos indicados no expediente administrativo, esixindose o cumprimento 
estricto das cláusulas contractuaís, sendo causa de rescísión do contrato o non facelo. 

Resumindo, á vista das valoracións presentadas pola empresa URBASER, S.A., o 
custe anual do servicio, coa nova ampliación do mesmo, ascende a 213.006.768.- Pesetas, 
que sumado ós aproximadamente 41 millóns importe do traslado a Ribadumia, máis os 
67‘5 millóns aproximadamente pendentes de pago á empresa, eleva o custe estimativo 
do servicio a 167.500.000.- Pesetas, e tendo previsto recadar uns cen millóns de pesetas, 
suporía un déficit estimado para o Concello de 67.500.000.- Ptas. 

Á vista do que, esta Presidencia, propón á Comisión Informativa de Economía 
Facenda e Desenvolvemento Local: 

19).- Resolve-los reparos formulados polo Sr. Interventor Xeral do Concello no 
seu informe de data 29.11.00, Rfâ.- T 177/ 00. 

29).- Aproba-lo expediente administrativo de valoración contradictoria para 
modifica-lo contrato asinado con data 3 de Xullo de 1996, coa Empresa URBASER, S.A., 
adxudicataria do concurso para a concesión mediante arrendamento da xestión do 
servizo público de recollida do lixo e o seu transporte, a nova ampliación do servicio, 
por un importe anual de 23.006.768.- Pesetas, segundo valoración ofertada, con 
suxeición estricta ás cláusulas contractuaís, sendo o seu incumprimento causa de 
rescísión do contrato, e cos seguintes condicionantes, amáis dos que figuran no 
presuposto de ampliación ofertado, a saber: 

19).- Se amplia o servicio a tódolos viais do Concello cun ancho mínimo de 3,5 
metros e teñan espacio para retomo ou con saída a outro vial con anchura igual ou 
superior á indicada. 

29).- Dotar ó servicio de tódolos medios móviles, materiais e humanos precisos 
para a prestación do servicio, incluída a ampliación. 

39).- Amortiza-la débeda con URBASER, S.A., por importe de 232.548.757.- Ptas, 
mediante pagos trimestrais a máis, nas contías' e prazos indicados no expediente 
administrativo, comprometéndose URBASER, S.A., á retirada do recurso contencioso 
administrativo interposto contra o Concello no ano 1998, en reclamación de cantidades, 
e á condonación dos intereses de demora de tódolos recibos dende Xullo do ano 1999. 

49).- Traslado a Rivadumia: Se facturará segundo número de viaxes efectuados, 
mensualmente, e segimdo os seguintes costes fixos: 

Persoal (3 conductores), IVE incluído ..936.403.- Ptas. 

Viaxe realizado, NE incluído .......... ..16.039.- Ptas."



Pola Presidencia ábrese o correspondente turno de debate que hai que 
consideralo efectuado no punto anterior, no que se refire a este asunto da orde do día. 

Non habendo unanimidade de criterios pola Presidente sométese a votación o 
presente asunto. 

Efectuada ésta obtívose o seguinte resultado: Absüvéronse os/ as Sres/ as 
Concelleiros/ as de PP (5); votan a favor os/ as Sres/ as Concelleiros/ as do PSdeG-PSOE 
(9) e os/ as Sres/ as Concelleiros/ as do BNG (4). Na súa consecuencia, resolvendo os 
reparos do Sr. Interventor, por maioria de votos resultou aprobada a proposta antes 
transcrita. 

8.-MODIFICACIÓN DA ORDENANZA FISCAL REGULADORA DA TAXA POLA RECOLLIDA DO LIXO. 
Pola Presidencia dase conta da proposta do Presidente da Comisión Informativa 

de Economía, Facenda e Desenvolvemento Local, dictaminada favorablemente pola 
Comisión Informativa en data 19 de decembro de 2000, que dí: 

"Vista a ordenanza fiscal reguladora da taxa por recollida do lixo. 

Tendo en conta o tempo transcurrido desde a entrada en vigor da última 
modificación da tarifa da ordenanza fiscal citada. 

Dada a próxima modificación e mellora do servizo de recollida do lixo en todo o 
termo municipal. 

Esta Presidencia proponlle ao Concello Pleno a adopción dos seguintes acordos: 

“Primeiro.- Modificar provisoriamente a ordenanza fiscal regadora da taxa por 
recollida do lixo no Concello de Redondela; modificación que afectara parcialmente ao 
anexo da ordenanza fiscal que quedará redactado do seguinte xeito: 

<Anexo. 

1) Recollida do lixo: 

1 .1) Vivendas Pesetas/ ano 
1.1.1. Cuota normal (servizo diario) .......................................... .. 9.400 
1.1.2. Cuota reducida (servizo non diario) ................................ .. 4.700 

1.2) Establecementos. 
1.2.1. Despachos de profesionais e actividades comerciais de todo tipo: 12.000 a 22.900 

pesetas anuais. 

Supermercados con tres ou máis traballadores/ as, oficinas bancarias, 
restaurantes, floristerías, talleres textís, froiterías, centros de venda de 
conxelados, e outros establecementos que necesiten polo volume de lixo xerado 
un ou máis contedores para o seu servizo: 22.900 a 120.900 pesetas anuais; o
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importe máximo poderase reducir nun 25 por 100 para aqueles establecementos 
que dispoñán de contedores da súa propiedade e se encarguen íntegramente da 
súa limpeza, conservación e mantemento. 

Os importes concretos para cada establecemento das cuotas indicadas neste 
apartado serán fixados pola Comisión de Goberno en función dos informes da 
empresa adxudicataria do servizo de recollida do lixo e o seu transporte, referido 
ao volume de residuos de cada establecemento. 

Os propietarios de pequenos talleres artesáns ubicados nos mesmos edificios nos 
que habiten serán gravados por un so concepto sempre que o volume de lixo 
producido non exceda do correspondente a unha vivenda, segundo informe da 
empresa adxudicataria do servizo de recollida do lixo e o seu transporte. 

A cuota para tódalas vivendas ou establecementos situados entre 100 e 500 
metros das zonas de recollida, será de 4.700 pesetas anuais. 

Tódolos establecementos que utilicen máis dun contedor de 1.000 litros por 
recollida (documentalmente acreditado pola empresa adxudicataria do servizo 
de recoHida e transporte do lixo) deberán abonar en concepto de taxa o custo real 
do servizo documentalmente acreditado pola empresa antes citada. 

Exencións. 

Non varían, manténdose a redacción publicada no BOP número 95, do 19.05.94>. 

Segtmdo.-O expediente administrativo referido á modificación da ordenanza 
fiscal reguladora da taxa por recollida do lixo exporase ao público durante trinta días 
hábiles, mediante anuncio no taboleiro de anuncios do Concello, no Boletín Oficial da 
Provincia e nun dos xornais de maior circulación provincial, coa finalidade de que os 
interesados e as interesadas poidan examinar o expediente administrativo citado e 
presentar por escrito as reclamacións que consideren oportunas. 

Terceiro-Rematado o período de exposición ao público, o acordo de 
modificación considerarase definitivamente adoptado no suposto de que non se 
formulará nengunha reclamación sen necesidade de novo acordo plenario, debéndose 
publicar no Boletín Oficial da Provincia o texto íntegro da modificación da ordenanza 
fiscal.-" 

Cuarto.-A modificación da ordenanza fiscal reguladora da taxa pola recollida do 
lixo, unha vez aprobada definitivamente entrará en vigor e comezará a aplicarse a partir 
da publicación do texto da modificación no Boletín Oficial da Provincia.-" 

Seguidamente pola Presidencia proponse o seguinte engadido á Proposta, no 
apartado 1) do Anexo, que quedará redactado do seguinte xeito: 

1.2.5. O importe desta taxa poderase prorratear e liquidar por trimestres naturais, por 
anos completos, ou por combinación de ambas posibilidades."



Pola Presidencia ábrese o correspondente turno de debate que hai que 
consíderalo efectuado no punto anterior, no que se refire a este asunto da orde do día. 

Non habendo unanimidade de criterios pola Presidente sométese a votación o 
presente asunto. 

Efectuada ésta obtívose o seguinte resultado: Abstivéronse os/ as Sres/ as 
Concelleiros/ as de PP (5); votan a favor os/ as Sres/ as Concelleiros/ as do PSdeG-PSOE 
(9) e os/ as Sres/ as Concelleiros/ as do BNG (4). Na súa consecuencia, resolvendo os 
reparos do Sr. Interventor, por maioria de votos resultou aprobada a proposta antes 
transcrita. 

9.-PROPOSTA DO PRESIDENTE DA COMISIÓN INFORMATIVA DE ECONOMÍA, FACENDA E DESENVOLVEMENTO LOCAL REFERIDA Á DECLARACIÓN DE DISPOÑIBILIDADE DE DIVERSOS CRÉDITOS. 
Pola Presidencia dase conta da proposta do Presidente da Comisión Informativa 

de Economía, Facenda e Desenvolvemento Local, dictaminada favorablemente pola 
Comisión Informativa en data 19 de decembro de 2000, que dí: 

"Visto o estado de execución do orzamento deste Concello para o ano 2.000. 

Visto o establecido nas disposicións transitorias terceira e cuarta das bases de 
execución do orzamento xeral deste Concello para o ano 2000, con respecto a non 
disponibilidade de diversos créditos. 

Considerando preciso contar con parte dos créditos non dispoñibles, propóñolle 
ao Concello Pleno a adopción do seguinte acordo: 

"Declarar dispoñibles, ao abeiro do establecido na disposición transitoria cuarta 
das bases de execución do orzamento xeral deste Concello para o ano 2000, os seguintes 
créditos: 

Partida Destino Crédito declarado dispoñible 

004321C62301 Rego automático de xardíns 1.600.000 

004511A22608 Actividades multiusos Chapela 
e Redondela ........................... .. 1.000.000 

004521 B22609 Escolas deportivas ................... .. 1.000.000 

0O4631A78000 Subvencións entidades para cons- 
trucción de centros sociais ..... .. 2.000.000 

Total .... .. 5.600.000.-" 

Pola Presidencia ábrese o correspondente turno de debate.
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Concedida a palabra pola Presidencia polo Concelleiro Sr. Conde Romero, se 

smala que os integrantes do equipo de Goberno non son serios e que votará en contra do 
presente asunto. 

Concedída a palabra pola Presidencia polo Concelleiro Sr. González Iglesias, se 
indica que se trataba de créditos que estaban bloqueados e que se pretende 
desbloquealos polo importe de cinco millón seiscentas mil pesetas e que se ten 
recoñecido todas as facturas ata mediados do ano 1997. 

Non habendo unanimidade de criterios, pola Presidencia sométese a votación o 
presente asunto. 

Efectuada ésta obtívose o seguinte resultado: Votan en contra os/ as Sres/ as 
Concelleiros/ as do PP (5); votan a favor os/ as Sres/ as Concelleiros do PSdeG-PSOE (9) 
e os/ as Sres/ as Concelleiros/ as do BNG (4). Na súa consecuencia por maioria de votos 
resultou aprobada a proposta antes transcrita. 

10.-APROBACIÓN ORDENANZA PARA A UTILIZACIÓN DO 
MULTIUSOS. 

Pola Presidencia dase conta do dictame da Comisión Informativa de Economía, 
Facenda e Desenvolvemento Local, en data 19 de decembro de 2000, que dí: 

"Vista a Proposta da Concelleira de Participación Cidadá, de data 21de 
Novembro do 2000, que transcrita dí: 

REGULAMENTO PARA A UTILIZACIÓN DOS MULTIUSOS 
Art. 19- FINALIDADE. Os centros multiusos, ubicados nas parroquias de 

Redondela e Chapela, son dependencias municipais que teñen como finalidade o 
desenvolvimento de actividades culturais, educativas, sociais ou institucionais 
promovidas polo Concello de Redondela. Cando as instalacións estean dísponíbeis 
tamén poderán ser utilizadas por outras entidades públicas ou persoas xurídicas ou 
físicas. 

Art. 29- DIAS E HORARIO DE FUNCIONAMENTO. As dependencias destes 
centros poderán estar abertas de luns a sábado e de 9 a 22 h. Os domingos e festivos 
poderán fimcionar dependendo da disponibilidade do persoal asignado polo concello 
para a súa atención. 

Fora do horario contemplado nesta base, poderán utilizar as dependencias baixo 
a responsabilidade da entidade solicitante. 

Art. 39- SOLICITUDE DE USO. As solicitudes de uso realizaran-se a través do 
rexistro do concello, en impreso normalizado, cunha antelación mínima de 15 días 
naturais con respeito á data de celebración das actividades. No caso de realización de 
algunha actividade urxente poderá autorízarse o uso das instalacións, sempre e cando 
estean libres. 

- Na solicitude de uso incluiran-se os seguintes datos:



Nome e apelidos da persoa solicitante e no caso de entidades o do seu/ sua 
representante legal, ademais dos propios da entidade: nome, enderezo, telf.... 
Datos da actividade ou actividades que se pretenden realizar. 
Modalidade de acceso do público ( entrada libre, invitación, pago de 
entrada..) 
Datas e horarios solicitados. ( Incluira-se neste apartado o tempo previsto de 
preparación da sala, momtaxe, desmontaxe.....) 

Unha vez recibidas as solicitudes o concello, a través dos canles que estabeleza, 
comunicará ás persoas ou entidades solicitantes a autorización ou denegación das 
instalacións nun prazo mínimo de 7 días antes da data de celebración da actividade. 

Por causas de urxente necesidade, o concello poderá anular temporalmente a 
cesión das instalacións. 

Art. 49- CRITERIOS PARA A CESIÓN DAS INSTALACIÓNS. O concello de 
Redondela, ou os seus organismos autónomos, dispón de prioridade na utilización 
destas instalacións, para desenvolver as actividades que se programen desde a 
institución municipal. 

Con respeito á cesión a outras entidades ou persoas físicas ou xurídicas, para a 
realización de actividades puntuais, teran-se en conta os seguintes criterios: 

- Orde de entrada da solicitude no rexistro do concello. 
- Que as actividades para as que se solicitan os locais teñan carácter cultural, 

educativo ou social. e 

Que as instalacións resulten adecuadas para as actividades que se queren 
desenvolver. 
Que as actividades estean organizadas por varios colectivos. 

No caso de que a solicitude sexa para a cesión das dependencias para a 
actividade continuada no tempo ( Xuntanzas periódicas, actividade social...) teran-se en 
conta os seguintes criterios: 

Que os colectivos solicitantes estean inscritos no rexistro de asociacións do 
Concello. 
Que os colectivos solicitantes non teñan ánimo de lucro. 
Que desenvolvan as suas actividades nas parroquias de Redondela ou 
Chapela. 
Que a súa actividade teña continuidade no tempo. 

Art. 59- DURACIÓN DA CESIÓN. O Concello de Redondela definirá o tempo de 
cesión, dependendo do tipo de actividade para á que se solicita. 

Cando a solicitude é para unha actividade puntual o tempo de cesión 
comprenderá o de montaxe ou preparación da sala e o tempo de desmontaxe. 

Cando a solicitude sexa para unha actividade continuada, o tempo de cesión será 
de 1 ano, poidendo ser prorrogado de maneira automática e polo mesmo período de 
tempo, sempre que se sigan mantendo as condicións que deron lugar a esta cesión e se 
cumplan as condicións recollidas no apartado 119.
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Neste último caso a cesión dependerá das solicitudes e da disponibilidade das 
distintas salas coas que contan os dous multiusos, podendo ceder-se unha mesma sala a 
varios colectivos que terán que por-se de acordo entre eles para o uso e disfrute da 
instalación cedida. 

Art. 69- ACCESO DO PÚBLICO ÁS ACTIVIDADES. As actividades poderán 
ser públicas, en calquera das suas modalidades: entrada libre, por invitación ou prévia 
inscripción, ou prévio pagamento de entrada ou matrícula ( no caso de cursos ou 
xornadas) 

Na modalidade de invitación, o colectivo organizador fará constar na súa 
solicitude os detalles da distribución ou de acceso do público; na modalidade de 
inscripción prévia inforrnara-se sobre o lugar e horarios de realización. 

O concello, a través da Comisión de Autorización, amosará o seu acordo, ou no 
seu caso informará das condicións que se deban cumprir. 

No caso de que se solicite a cesión para actividades que non sexan abertas ao 
público, o colectivo que o solicite o fará constar expresamente na súa solicitude. 

Art. 79- ACCESO POR PAGAMENTO. Para a cesión gratuita, os colectivos ou 
persoas físicas ou xurídicas que organicen actividades para as que sexa preciso o cobro 
de entrada deberán cumplir as seguintes condicións: 

a) Detallar na solicitude os prezos das entradas ou matrículas. 
b) Acreditar que os colectivos non teñan ánimo de lucro. 
c) Detallar con tempo suficiente o lugar, sistema e horario para a adquisición das 

entradas ou a formalización de matrícula. 
d) Informar publicamente das condicións anteriores e incluilas no material 

informativo que se edite. 

Os/ as organizadores/ as dos actos exporán os prezos das entradas no local onde 
se realice a acüvidade cos suficiente antelación. 

Art. 89- ALUGUER DAS INSTALACIÓNS. O concello regulará na 
correspondente ordenanza fiscal o aluguer das instalacións para aquelas entidades con 
ánimo de lucro que o soliciten. 

Art. 99- PUBLICIDADE E DIFUSIÓN DAS ACTIVIDADES. O material de 
difusión das actividades que editen as entidades organizadoras indicará nun lugar e 
tamaño adecuado a participación do Concello de Redondela e o seu anagrama. 

A lingua que se empregará nos diferentes soportes de difusión das actividades 
será o galego. 

Os colectivos organizadores de actividades entregarán no Concello de Redondela 
un mínimo de tres exemplares dos diferentes soportes publicitarios da actividade a 
realizar ( carteis, folletos.....) 

( Sinatura Presidente ) 
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Art. 109- PERSOAL TÉCNICO. O Concello de Redondela, na medida das súas 
posibilidades orzamentarias, facilitará o persoal técnico necesario para o funcionamento 
das dependencias e do seu equipamento. Os organizadores comunicarán ao concello os 
datos do persoal técnico que dependa deles para a realización das actividades, que 
seguirá en todo momento as indicacións do persoal especializado do Concello. 

Art. 119- OBRIGAS DOS ORGANIZADORES DE ACTIVIDADES. 
a) Devolver as dependencias e equipamentos cedidos nas mesmas condicións en 

que lles foron entregados, polo que velarán polo seu coidado e uso adecuado. 
b) Prestar a necesaria información e atención ao público. 
c) Iniciar a actividade á hora anunciada, salvo casos de forza maior. 
d) Comprobar coa antelación suficiente o correcto funcionamento das 

instalacións e do equipamento, informando das correccións necesarias. 
e) Adoptar as medidas necesarias para que se respecte o aforo das dependencias. 
f) Facilitar ao Concello todos os datos sobre a difusión e o desenvolvemento da 

actividade cunha antelación mínima de 3 días. 
g) Expoñer os prezos ao público, cando haxa pagamento de entrada ou 

matrícula. 
h) Comunicar ao concello os cambios na programación prevista ou as incidencias 

que se produzan no desenvolvimento da mesma, no momento en que se produzan ou 
no 19 día hábil posterior. 

i) Asumir todas as responsabilidades derivadas da realización das actividades. 

129- OBRIGAS DOS COLECTIVOS CON CESIÓN CONTINUADA DE 
LOCAIS. 

a) Devolver as dependencias e equipamentos cedidos nas mesmas condicións en 
que lle foran entregadas polo concello. Non se terá en conta o deterioro ocasionado polo 
uso correcto e polo paso do tempo. 

b)Encargar-se de manter en perfecto estado de orde e limpeza a dependencia 
cedida. 

c) Comunicar ao concello aquelas deficiencias que se produzan polo uso das 
instalacións, no momento en que se produzan ou no primeiro día hábil posterior. 

d) Asumir todas as responsabilidades derivadas da utilización incorrecta das 
dependencias cedidas. 

139- NORMAS PARA O PÚBLICO. Os organizadores de actividades ou os 
colectivos que dispoñan de dependencias en réxime de cesión velarán para que, por 
parte do público, se respecten as seguintes normas: 

- Non fumar nas dependencias, excepto no vestíbulo ou nos lugares 
expresamente indicados. 
- Non comer ou beber nas dependencias, agás na cafetería. 
- Non acceder con animais. 
- Non facer ruido nin manter conductas que impidan ou dificulten o disfrute das 
actividades polo resto dos/ as usuarios / as ou que poñan en perigo as 
instalacións ou equipamentos.
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149- RESPONSABILIDADE DOS ORGANIZADORES DAS ACTIVIDADES. 

Os organizadores das actividades asumirán toda a responsabilidade do seu 
desenvolvemento, montaxe ou desmontaxe diante do concello e de terceiros. Tamén 
asumirán a custodia e vixiancia do material e equipamento depositado nas instalacións. 

As perdas, deterioro ou mal uso dos materiais ou instalacións serán restituidos 
polos responsábeis dos colectivos organizadores ou dos colectivos que teñan en cesión 
algunha dependencia no prazo que o concello determine. De non ser así o Concello 
poderá acordar asumir directamente as reposicións ou reparacións e reclamara aos 
responsábeis da actividade o pagamento dos gastos. 

Mentres os responsábeis non realizasen as reposicións, reparacións ou 
pagamentos, o concello denegará futuras solicitudes de utilización ou dará por 
finalizado o periodo de cesión. 

O concello poderá estabelecer unha fianza para determinados usos das 
instalacións. 

159- UTILIZACIÓN. O estudo, proposta e control da utilización das instalacións 
dos centros multiusos de Redondela e Chapela recaerá nunha Comisión de 
Autorización, que estará constituida por: 

- 3 representantes do Concello ( Un/ ha será presidente/ a da Comisión por 
delegación da Alcaldia) 
— 2 representantes dos colectivos actuantes nas parroquias de Redondela e 
Chapela. 
- 1 funcionario/ a do concello que se encargará da custodia de toda a 
documentación, con voz pero sin voto. 

Esta comisión reunira-se unha vez ao mes, no día que se decida, para dar 
resposta ás solicitudes de utilización que se reciban con anterioridade, sempre de acordo 
co estabelecido nesta ordenanza. En casos de urxencia poderá reunirse cando se precise. 

As actividades e convocatoria de actos organizados polo concello ou polos seus 
organismos autónomos comunicaran-se a esta comisión para que se coñeza a incidencia 
nas actividades programadas. 

16’- COÑECEMENTO DO REGULAMENTODeste Regulamento dara-se 
coñecemento a todos os colectivos do Concello, polo que a solicitude de utilización 
destas dependencias para o desenvolvemento de actividades presupón o coñecemento e 
aceptación da mesma.Esta ordenanza entrará en vigor ao día seguinte da súa aprobación 
definitiva polo Pleno do Concello. 

INFORMES.- 

Do Interventor Xeral do Concello de data 7.11.00, Rf’ T165 / OO.



DELIBERACIÓN.- 

Pola Presidencia maniféstase que o seu Grupo Político propón a modificación do 
artigo 15 Regulamento, o da constitución da Comisión de Autorización, no seu apartado 
de 3 representantes do Concello, no seguinte senso: 

" Presidente: O Sr. Alcalde- Presidente do Iltmo. Concello, ou Concelleiro en 
quen delegue. 

- Tres Concelleiros, un por cada grupo político con representación municipal." 

VOTACIÓN E DICTAME- 
A Comisión Informativa de Economía, Facenda e Desenvolvemento Local, por 

maioría dos Sres. / as Concelleiros/ as presentes, coa abstención do Grupo Municipal do 
PP, emitiu o seguinte dictame: 

19).- Resolve-los reparos formulados polo Sr. Interventor Xeral do Concello no 
seu informe de data 7.11.00, Rfë. T 165/00. 

29).- Informar favorablemente a proposta da Concelleira de Participación Cidadá 
sobre Regulamento para a utilización do Multiusos, coa rectificación feita pola 
Presidencia.-" 

Este Concello Pleno, resolvendo os reparos formulados polo Sr. Interventor, por 
unanimidade dos/ as Sres/ as Concelleiros/ as asistentes acordou prestarlle a súa 
aprobación ó dictame antes transcrito. 

11.-APROBACIÓN DE REPARTO PARA O MANTEMENTO DO PODER 
ADS ¿UISITIV O. 

Pola Presidencia dase conta do dictame da Comisión Informativa de Economía, 
Facenda e Desenvolvemento Local, en dta 12 de decembro de 2000, que dí: 

"Pola Presidencia dase conta á Comisión que se trae para dictame proposta 
sindical de reparto do FONDO PARA MANTEMENTO DO PODER ADQUISITIVO 
creado para abonar ós/ ás funcionarios/ as a cláusula de garantía salarial do ano 1995, 
segundo acordo asinado o 18 de Setembro pasado, que transcrito dí: 

"Coa data 28 de Marzo de 1996 o Concello Pleno, en sesión extraordinaria, 
aprobou unha proposta da Alcaldía de 12.03.96 onde se incorporaban a este Concello de 
Redondela os acordos ADMINISTRACION-FEMP-SINDICATOS de datas 15.09.94 e 
8.06.95 sobre condicións de traballo na Función Pública Local para o periodo 95/ 97; este 
acordo plenario facía realidade unha longa negociación colectiva onde se abordaban 
cuestións de carácter xeral para os funcionarios/ as públicos e traballadores/ as ó 
servicio das Admóns. Públicas; o Concello de Redondela ó faceren seu dito acordo 
admite unha ampliación do actual convenio colectivo dos traballadores/ as e polo tanto
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adquire o compromiso de permitir que os representantes sindicais procuren negociar 
acordos para levar adiante a súa aplicación efectiva. 

Nese senso, coa data abril de 1997, a representación sindical dos traballadores e 
traballadoras do Concello de Redondela presentou unha proposta de negociación 
colectiva onde, entre outros puntos, recollíase a creación dun fondo para mantemento 
do poder adquisitivo a 31 de decembro de 1995, con carácter consolidable e amparado 
no feito do crecemento real do I.P.C. que nese exercicio superou as previsións do 
goberno nun 0,8% (previsión anual: 3,5% / I.P.C. rea1:4,3% / diferencia 0,8%). 

Despois de moitas e intensas negociacións, no ano 1-999, o Concelleiro de persoal 
e o equipo de goberno actual, comprométense a incluir nos orzamentos xerais do 
Concello de Redondela partida dabondo para facer fronte á devandita proposta sindical. 
No orzamento do ano 2000 refléxase o compromiso adquirido na creación da partida 
00.1211A.170.01 que figura cunha cantidade global de 10.000.000 de pesetas coa 
denominación “Fondo para o persoal" para facer fronte á mesma. Segimdo os acordos 
Administración-FEMP-Sindicatos, "Os criterios de aplicación do devandito fondo 
acordaranse entre a Admón. Local respectiva e a correspondente representación 
sindical, e os seus efectos económicos serán de 1.01.96 e terán carácter consolidable.” 

Por acordo entre a representación sindical e o concelleiro de persoal, D. Xosé 
Carlos Pazos Docampo, e tendo en conta que a perda de poder adquisito real non é a 
mesma para aqueles grupos de traballadores e traballadoras públicos con menores 
ingresos. 

Considerando que as diferencias salariais existentes entre grupos de 
funcionarios/ as e traballadores/ as públicos xa son dabondo coa aplicación dos distintos 
niveis funcionariais. 

Considerando que debe existir un principio de equidade no reparto da riqueza e 
mesmamente dos incrementos salariais que axuden a nivelar e non a incrementa-las 
diferencias existentes entre os distintos niveis, 

E polo que a representación sindical dos traballadores e traballadoras do 
Concello de Redondela propoñen ó Pleno do Concello a seguinte 

PROPOSTA 
PRIMEIRO.- Aproba-lo fondo de 8.837.873.- Ptas, resultante de aplica-lo 0,8% 

sobre as retribucións do persoal fixo e con cargo á praza existente no Concello de 
Redondela a 31.12.95 e con carácter consolidable ata a data de pagamento. 

SEGUNDO.- Aproba-lo reparto equitativo, segundo se detalla na relación que se 
adxunta, correspondendo a cada traballador/ a ou funcionario/ a unha cantidade total 
máxima de 104.950: Ptas. 

TERCEIRO.- Procede-lo pagamento da totalidade do fondo antes do 31.12.00, 
nunha sóa vez e como concepto de atrasos dende 1996 ata o día do seu cobro.



CUARTO.- Aplica-las cantidades resultantes mensuais na nómina de cada 
traballador/ a público do Concello.- 

1996 1997 1998 1999 2000 Setem.TOTAL n‘ Mes n“Mes'1841,22 

Luis Torrado Vazquez 61.590 61.590 62.884 64.015 65.296 48.972 299.051 104.950 
Juan Bouzon Otero 58.360 58.360 59.586 60.658 61.871 46.403 283.367 104.950 
Modesto Solla Sanz 41.919" 41.919 42.799 43.569 44.440 33.330 203.536 104.950 
Bernardo Soto López 38.688 38.688 39.501 40.211 41.015 30.761 187.849 104.950 
M. Elena Becerra Garcia 38.688 38.688 39.501 40.211 41.015 30.761 187.849 104.950 
Angel Toucedo Alvarez 35.948 35.948 36.702 37.363 38.110 28.583 174.544 104.950 
Juan Manuel Estevez Lamas 0 0 0 15.568 38.110 28.583 44.151 25.777 
Purificación Hermelo Iglesias 32.717 32.717 33.404 34.006 34.685 26.014 158.858 104.950 
Gennan Grande Prol 25.312 25.312 25.844 26.308 28.835 21.626 124.402 104.950 
José Luis Losada Carral 20.059 20.059 20.481 18.742 17.881 13.411 92.752 104.950 
M. Celia Rodriguez Femandez23.928 23.928 24.430 24.871 25.367 19.025 116.182 104.950 
Rosa Carrera Gonzalez 23.928 23.928 24.430 24.871 25.367 19.025 116.182 104.950 
Francisco Reboredo Suris 23.928 23.928 24.430 24.871 25.367 19.025 116.182 104.950 
Juan Rodriguez Aira 23.928 23.928 24.430 24.871 25.367 19.025 116.182 104.950 
José Luis Videira López 23.928 23.928 24.430 24.871 25.367 19.025 116.182 104.950 
M. Carmen Pérez Vaquero 20.059 20.059 20.481 20.849 21.266 15.950 97.398 104.950 
Ana Mercedes Diez Udias 20.059 20.059 20.481 20.849 21 .266 15.950 97.398 104.950 
Belen Gonzalez Carbón 20.059 20.059 20.481 20.849 21 .266 15.950 97.398 104.950 
Ana Alvarez Capellan 20.059 20.059 20.481 20.849 21.266 15.950 97.398 104.950 
Juan Manuel Garcia Rodriguez 20.059 20.059 20.481 20.849 21.266 15.950 97.398 104.950 
Josefa Salgueiro Miguez 20.059 20.059 20.481 20.849 21 .266 15.950 97.398 104.950 
Margarita Lubian Costas 20.059 20.059 20.481 20.849 21.266 15.950 97.398 104.950 
J. Manuel Montans Gonzalez 20.059 20.059 20.481 20.849 21.266 15.950 97.398 104.950 
Antonio Bras Bastos 20.059 20.059 20.481 20.849 21.266 15.950 97.398 104.950 
Miguel Martinez Estevez 20.059 20.059 20.481 20.849 21.266 15.950 97.398 104.950 
José A. Veiga Martinez 20.059 20.059 20.481 20.849 21 .266 15.950 97.398 104.950 
Adolfo Dominguez López 20.059 20.059 20.481 20.849 21.266 15.950 97.398 104.950 
Julio Rua Dusman 20.059 20.059 20.481 20.849 21.266 15.950 97.398 104.950 Ramon Santiso Vilela 20.059 20.059 20.481 20.849 21 .266 15.950 97.398 104.950 
Dositeo Regueira Bastos 20.059 20.059 20.481 20.849 21 .266 15.950 97.398 104.950 
Gonzalo Amoedo López 20.059 20.059 20.481 20.849 21 .266 15.950 97.398 104.950 Ramon Agulla Bara 20.059 20.059 20.481 20.849 21 .266 15.950 97.398 104.950 
Juan A. Agulla Bara 20.059 20.059 20.481 20.849 21 .266 15.950 97.398 104.950 
Enrique Cons Gomez 20.059 20.059 20.481 20.849 21.266 15.950 97.398 104.950 
Roberto Gil Moure 20.059 20.059 20.481 20.849 21 .266 15.950 97.398 104.950 
José E. Amoedo López 20.059 20.059 20.481 20.849 21.266 15.950 97.398 104.950 
Obdulio Iglesias Otero 20.059 20.059 20.481 20.849 21 .266 15.950 97.398 104.950 
Juan Francisco Bahia Salgado20.059 20.059 20.481 20.849 21 .266 15.950 97.398 104.950 
Roberto Estevez Salgado 20.059 20.059 20.481 20.849 21.266 15.950 97.398 104.950 
Fernando Alfaya Paz 20.059 20.059 20.481 20.849 21 .266 15.950 97.398 104.950 
Miguel Covelo Chapela 20.059 20.059 20.481 20.849 21 .266 15.950 97.398 104.950 
Rafael Castro Cardama 20.059 20.059 20.481 20.849 21 .266 15.950 97.398 104.950 
Oscar G. Fontan Feijoo 20.059 20.059 20.481 20.849 21.266 15.950 97.398 104.950 
Cesareo Blanco Figueroa 20.059 20.059 20.481 20.849 21.266 15.950 97.398 104.950 
Casiano Garcia Barciela 20.059 20.059 20.481 20.849 21.266 15.950 97.398 104.950 
Manuel Oitaven Valcarcel 20.059 20.059 20.481 20.849 21.266 15.950 97.398 104.950 
José Antonio Alvarez Crespo 20.059 20.059 20.481 20.849 21 .266 15.950 97.398 104.950 
Manuel Iglesias Camaño 20.059 20.059 20.481 20.849 21 .266 15.950 97.398 104.950 
José A. Amoedo Barciela 20.059 20.059 20.481 20.849 21 .266 15.950 97.398 104.950 
José A. Lago Garcia 20.059 20.059 20.481 20.849 21 .266 15.950 97.398 104.950 
Cesareo Fernandez Fernandez 20.059 20.059 20.481 20.849 21 .266 15.950 97.398 104.950 
José Gonzalez Alvarez 20.059 20.059 20.481 20.849 21 .266 15.950 97.398 104.950 
M. Lourdes Puente Araujo 20.059 20.059 20.481 20.849 21.266 15.950 97.398 104.950 
Ricardo Molinos Rivera 20.059 20.059 20.481 20.849 21.266 15.950 97.398 104.950 
Maximino Otero Blanco 20.059 20.059 20.481 20.849 21.266 15.950 97.398 104.950 
Silo Otero Muiños 20.059 20.059 20.481 20.849 21.266 15.950 97.398 104.950 
Telmo Couñago Collazo 20.059 20.059 20.481 20.849 21 .266 15.950 97.398 104.950 
Rosalina Arias Prieto 0 0 0 5.212 21 .266 15.950 21.162 22.095 
José Ramon Mato Lodeiro 0 18.387 20.481 20.849 21.266 15.950 75.667 77.331 
Nieves Boullosa Rodriguez 20.059 9.970 0 5.212 21.266 15.950 51.191 58.919 
José Gonzalez Martinez 20.059 20.059 20.481 20.849 21 .266 15.950 97.398 97.585 
M: Teresa López Gonzalez 0 18.387 20.481 15.637 0 0 54.505 55.237 
Sonia Muñoz Redondo 0 18.387 20.481 15.637 0 0 54.505 55.237 
Miguel Miguez Novelle 20.059 13.372 0 0 21 .266 15.950 49.381 51.554 
Juana Monteagudo Testa 0 0 O 8.687 21 .266 15.950 24.637 23.936 
Isabel Rodriguez Carballido 0 0 10.242 10.424 21 .266 7.089 27.755 29.460 
Elisa Vieitez Piquenque 0 0 10.242 10.424 21.266 7.089 27.755 27.618
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Javier Dominguez Ferro 0 5.31 a 5.315 5,524 
Javier Alvarez Carral 0 13.379 16.285 20.253 
Alexandre Gonzalez Suarez 16.826 13.379 31 _ega 104.950 
Luis Carrizo Martinez 16.826 13.379 31.593 104.950 
Manuel Santiso Wela 16.826 13.379 31.393 104.950 
Avelino Vidal Rodriguez 16.826 13.379 31 _593 104,950 
Gumersindo Cabaleiro Vidal 16.826 13,379 31 _693 104,950 
Jesus Rodriguez Martinez 16.826 13,379 31,393 104,950 
Fernando Covelo Rodriguez 16.826 13.379 31.693 104.950 
Manuel Davila Garcia 16.826 13.379 31.693 104,950 
Andres Campelos Barciela 16.826 13,379 31.693 104,950 
Basilio Cabaleiro Piñeiro 16.826 13.379 81 .698 104.950 
José Benito Dosantos Gómez 16.826 13.379 81.698 104.950 
Carlos Fernandez Ballesteros 16.826 13.379 81.698 104.950 
Heliodoro Garcia Garcia 16.826 13.379 81.698 104.950 
Carlos Gonzalez Cao 16.826 13.379 81.698 104.950 
Juan José Muiños Comesaña 16.826 13.379 81.698 104.950 
Pedro Villaverde Campos 16.826 13.379 81 .698 104.950 
Manuel Garcia Rodriguez 16.826 13.379 81.698 104.950 
Marina Bastos Lago 16.826 13.379 81 .698 104.950 
Juan Tornero López 18.599 14.789 90.307 104.950 
M. Rita Puertas Villar 8.413 . 13.379 47.539 60.760 
Adelaida Couñago Iglesias 8.413 13.379 47.539 60.160 
José Angel Reboredo Suris 10.030 7.975 48.701 53.395 
M. Mercedes Amoedo Mascato 8.413 . 6.689 40.849 53.395 
Agustin Barcala Lubian 20.059 40.118 44.189 
Juan Benito Puertas Crespo 16.825 29.224 36.824 
Manuel Soliño Bermudez 20.059 53.771 58.919 
Manuel Gómez Cabaleiro 16.825 23.835 31.301 
Candida Lago Balado 8.413 1 1.918 16.571 

8.837.856 
8.837.873 4.800 
8.837.873 4.800 1.841,22 

DELIBERACIÓN.- 

Concedida a palabra pola Presidencia, polo Sr. Interventor Xeral faise unha 
exposición do asunto que se trae a dictame da Comisión, segundo se recolle nos 
antecedentes do seu informe de data 6 de Novembro do 2000, RP: T 164/ 00, que consta 
no expediente administrativo; rematando a súa intervención facendo constar que de 
procederse á consolidación indicada na proposta, deberase indica-lo concepto ou 
conceptos retributivos ós que será imputada. 

Concedida a palabra pola Presidencia, polo SR. CONDE ROMERO maniféstase 
que están pendentes de recibir uns informes, e mentras tanto o seu grupo político 
absterase. 

Concedida a palabra pola Presidencia, polo SR. PAZOS DOCAMPO maniféstase 
que sempre se mosüou respetuoso cos informes do Sr. Interventor, pero estima que o 
emitido para este asunto é improcedente, que considera o tema legal, e que o seu grupo 
político vai a votar a favor. 

Concedida a palabra pola Presidencia, a Concelleira SRA. MARTÍNEZ 
GONZÁLEZ, pregunta se dende o ano 1995, a representación sindical non reclamou 
estas cantidades ata agora, respostándolle a Presidencia que o tema se plantexou en 
anos sucesivos, pero no ano 1996, foi cando despois da Moción de Censura o PP non 
confeccionou os Orzamentos, e foi quedando ata agora. Remata o Sr. González Iglesias 
indicando que a proposta se aprobará agora en Decembro, e se pagará en Xaneiro, 
engadido que o incremento quedará consolidado no concepto ou conceptos retributivos



nos que legalmente se poida encajar, segundo indiquen os técnicos municipais, 
sometendo o asunto a votación. 

VOTACIÓN E DICTAME.- 
A Comisión Informativa de Economía, Facenda e Desenvolvemento Local, por 

maioría dos/ as Sres. / as Concelleiros asistentes, cos votos favorables do Grupo 
Municipal do PSdeG-PSOE (4) e do Grupo Municipal do B.N.G. (2), e a abstención do 
Grupo Municipal do PP, emitiu o seguinte dictame: 

PRIMEIRO.- Resolve-los reparos formulados polo Sr. Interventor no seu 
informe de data 6 de Novembro do 2000, RF: T 164/ OO. 

SEGUNDO.- Dictaminar favorablemente a Proposta sindical de reparto do 
fondo para o mantemento do poder adquisitivo creado para abonar ós/ as 
funcionarios/ as a cláusula da garantía salarial do ano 1995 transcrita, e na súa 
consecuencia propoñer ó Concello Pleno a súa aprobación.- 

Pola Presidencia ábrese o correspondente turno de debate: 

Concedida a palabra pola Presidencia polo Concelleiro Sr. Conde Romero, se 
interesa que o reparto para mantemento do poder adquisitivo dos funcionarios deste 
Concello non teña carácter retroactivo e non sexa consolidable e remata a súa 
intervención decindo que ten indicios de ilegalidade neste asunto e que o seu grupo de 
absterá na votación do mesmo. 

Concedida a palabra pola Presidencia polo concelleiro Sr. González Iglesias, 
sinálase que non se trata dun acordo retroactivo o referente o reparto para o 
mantemento do poder adquisitivo dos funcionarios deste Concello, senón da execución 
dun acordo plenario deste Concello do ano 1996 que aínda non se executara e 
dirixíndose ó Concelleiro Sr. Conde Romero, indícalle que vexa o que se fixo noutros 
Concellos e os informes correspondentes e que o traia ó Pleno. 

Concedida a palabra pola Presidencia, polo Concelleiro Sr. Pazos Docampo se 
sinala que efectivamente houbo perda do poder adquisitivo dos funcionarios pola 
política de goberno de contención dos salarios ós funcionarios públicos e polo que 
respecta a consolidación do citado reparto a mesma é unha decisión política e este 
goberno municipal considera que se consolide o mesmo e que 0 reparto é totalmente 
legal. Remata a súa intervención o citado Sr. Concelleiro decindo que se exclua do 
reparto de perda do poder adquisitivo os funcionarios deste Concello con habilitación 
de carácter Nacional. 

Concecida a palabra pola Presidencia polo Concelleiro Sr. González Iglesias, se 
manifesta que non lle extraña que exista perda de poder adquisitivo dos funcionarios 
cando o goberno non permite subir as retribucións dos mesmos por enriba do 2% cando 
a inflación neste ano vai a chegar ó 4%. 

Non habendo unanimidade de criterios pola Presidente sométese a votación o 
presente asunto.
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Efectuada ésta obtívose o seguinte resultado: Abstivéronse os/ as Sres/ as 

Concelleiros/ as de PP (5); votan a favor os/ as Sres/ as Concelleiros/ as do PSdeG-PSOE 
(9) e os/ as Sres/ as Concelleiros/ as do BNG (4). Na súa consecuencia, resolvendo os 
reparos do Sr. Interventor, por maioria de votos resultou aprobado o dictame antes 
transcrito. 

12.-PROPOSTA DA COMISIÓN INFORMATIVA DE DEPORTES 
SISOLICITUDE DE SEDE OLIMPICA PARA AS OLIMPIADAS DO 2012, AS RIAS 
BAIXAS. 

Pola Presidencia dase conta da proposta formulada polo Presidente da Comisión 
Informativa de Deportes de data 13 de decembro de 2000, dictaminada favorablemente 
pola Comisión Informativa, que dí: 

Examinada a Certificación de acordo do Concello de Vilagarcia de Arousa, que 
transcrito di: 

"DOÑA ROSA LOSADA SUAREZ, SECRETARIA XERAL DO EXCMO. 
CONCELLO DE VILAGARCIA DE AROUSA.- CERTIFICO: Que o Concello Pleno en 
sesión celebrada o día 28 de Setembro, adoptou, entre outros, o seguinte acordo: 

28.- MOCION DO GRUPO MUNICIPAL DO P.S. DE G-PSOE, 
PROPOÑENDOLLE Ó CONCELLO DE MADRID, DE SE-LO CASO, QUE DESIGNE 
SUBSEDE DOS XOGOS OLÍMPICOS DO ANO 2012, PARA AS PROBAS NÁUTICAS E 
DE VELA, AS RIAS BAIXAS.- Pola Sra. Secretaria, dáse lectura ó dictamen emitido pola 
Comisiòn infrornativa de Réxime Interior, Facenda, Patrimonio e Especial de Contas, en 
sesión celebrada o día 25 de Setembro do 2000, do seguinte teor: 

< Dáse conta da Moción do Grupo Municipal do P.S. de G-PSOE, propoñendo ó 
Pleno da Corporación Municipal acorde: 

19.- Propoñer o Excmo. Ayuntamiento de Madrid que, de confirmarse a 
candidatura e ser aprobada, acorde establecela subsede para as disciplinas olímpicas 
náuticas e de Vela nas Rias Baixas Galegas. 

29.- Solicitar de tódolos Concellos das Rias Baixas un pronunciamento favorable a 
esta proposta. 

39.- Solicitar, asi mesmo, o apoio de tódos los clubes náuticos e de vela ubicados 
nas augas das Rias Baixas. 

49.- Solicitar, tamén, o apoio a esta iniciativa do Excmo. Sr. Presidente da Xunta 
de Galicia, do Ilmo Sr. Secretario Xeral para o Deporte, e do Presidente da Federación 
Galega de Vela. 

59.- Tendo en conta a especial importancia de Santiago de Compostela, capital de 
Galicia, como cidade cultural, turística e relixiosa, dirixirse á súa corporación para que 
se manifesten a favor desta solicitude.



69.- Por último, facer un chamamento público para que tódalas institucións, 
colectivos profesionais e empresariais, así como persoas que o desexen, manifesten o seu 
apoio a esta iniciativa perante declaracións públicas ou por escrito.>

/ 

Sometido o dictamen a votación, é aprobada por unanimidade a devandita 
moción, co engadido de solicitar ás deputacións provinciais de Pontevedra e A Coruña 
un pronunciamento favorable a esta proposta." 

Pola Presidencia ábrese o correspondente turno de debate. 

Concedida a palabra pola Presidencia polo Concelleiro Sr. Pazos Docampo 
manifestase que o BNG non se vai adherir a esta proposta. 

Non habendo unanimidade de criterios pola Presidente sométese a Votación o 
presente asunto. 

Efectuada ésta obtívose o seguinte resultado: Abstivéronse os/ as Sres/ as 
Concelleiros/ as de BNG (4); votan a favor os/ as Sres/ as Concelleiros/ as do PSdeG- 
PSOE (9) e os/ as Sres/ as Concelleiros / as do PP (5). Na súa consecuencia por maioria de 
votos resultou aprobada a proposta antes transcrita. 

13.-DICTAME DA COMISIÓN INFORMATIVA DE SANIDADE S/ CONTRATO SOGAMA 
Pola Presidencia dase conta do dictame da Comisión Informativa de Sanidade, 

en data 19 de decembro de 2000, que dí: 

"Pola Presidencia se da conta da proposta que sigue: 

"Por motivos sanitarios e de saúde pública este Concello precisa a retirada deste 
término municipal do lixo existente no mesmo por non dispor de lugar nin tratamento 
adecuado para o mesmo, existindo a posibilidade do mesmo a través de SOGAMA. 

Que no expediente de contratación figura informe do Sr. Secretario de data 29 de 
novembro do corrente en relación coa xustificación da legalidade do contrato a suscribir 
por este Concello con SOGAMA, tendo por obxeto regular as condicións en que o 
Concello asinante entregará e SOGAMA recepcionará na Ecoplanta de Ribadumia, todos 
os RSU procedentes da recollida ordinaria deste Concello. 

Se ten recibido de SOGAMA proxecto de contrato que contempla a legalidade do 
mesmo según o que establece o Sr. Secretario no informe antes citado. 

Tendo en conta o anteriormente exposto procedería que se dictaminase 
favorablemente pola Comisión de Sanidade para posteriormente sometelo a aprobación 
do Pleno, facultando ó Alcalde para asinar o mesmof'. 

A Comisión Informativa de Sanidade, en votación ordinaria e por unanimidade 
dos/ as señores/ as asistentes, estimou oportuno aprobar a proposta transcrita, ademáis 
de resolver (ó abeiro do establecido no artígo 198.2 da Lei 39/ 1988 do 28 de decembro,



i 
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Serie A No 1175986 
Reguladora das Facendas Locais) os reparos formulados polo Interventor Xeral do 
Concello no seu informe do 18 de outubro do corrente ano, referencia:T 147/ 00.” 

Pola Presidencia ábrese o correspondente turno de debate. 

Concedida a palabra pola Presidencia polo Concelleiro Sr. Pazos Docampo, se 
rnanifesta que o BNG se absterá neste asunto. 

Concedida a palabra pola Presidencia polo Concelleiro Sr. Conde Romero se 
sinala que non se vai a controlar o peso do lixo que Urbaser transporte a Ribadumia xa 
que non lle ofrece ningunha garantia a citada empresa. 

Concedida a palabra pola Presidencia pola Concelleira Sra. Martínez González, 
manifestase que nada ten que ver o control do peso do lixo que se transporta por parte 
de Urbaser a que fai referencia o Sr. Conde Romero co tras lado e tratamento da basura 
a Ribadumia e que Sogama lle pasará unha factura ó Concello polo peso de lixo 
trasladado e que diferir o contrato a que fai referencia este asunto a esa cuestión a que se 
refire o Sr. Conde Romero non é serio, pola transcendencia do asunto e que o que agora 
se pretende é legalizar unha situación de feito, eliminando o vertedeiro de basura da 
Marisma cunha economía. 

Concedida a palabra pola Presidencia polo Concelleiro Sr. Conde Romero, se 
sinala que cree en Sogama pero que en quen non cree é en Urbaser e dúbida do control 
do peso do lixo, por parte de Urbaser, en Ribadumia. 

Concedida a palabra pola Presidencia pola Concelleira Sr. Martínez González, 
manifestase que este asunto refírese o contrato deste Concello con Sogama e dirixíndose 
ó Sr. Conde Romero polo que se refire ó control do lixo, que sí quere que se efectúe o 
mesmo que o solicite. 

Neste intre auséntase da sesión o Concelleiro do PSdeG-PSOE o Concelleiro D. 
Manuel Iglesias Carrera. 

Non habendo unanimidade de criterios pola Presidente sométese a votación o 
presente asunto. 

Efectuada ésta obtívose o seguinte resultado: Abstivéronse os/ as Sres/ as 
Concelleiros/ as de BNG (4); votan a favor os/ as Sres/ as Concelleiros/ as do PSdeG- 
PSOE (8) e os/ as Sres/ as Concelleiros / as do PP (5); Na súa consecuencia, resolvendo os 
reparos do Sr. Interventor, por maioria de Votos resultou aprobado o dictame antes 
transcrito. 

14.-DICTAME DA COMISIÓN INFORMATIVA S/RATIFICACIÓN 
ESCRITO ALCALDÍA CONEXIÓN REDE AUGA CIDADELLE. 

Pola Presidencia procédese á retirada do presente asunto da orde do día desta 
sesión ordinaria.



15.-MOCIÓN DO GRUPO MUNICIPAL DO BNG SOBRE O ACORDO PRESQUEIRO CON MARROCOS. 
Pola Presidencia dase lectura á moción presentada polo Grupo Municipal do 

BNG, en data 14 de decembro de 2000, que dí: 

"Cumprindo xa un ano de arnarre forzoso da frota pesqueira galega que viña 
faenando no banco canário-saariano e noutras augas baixo xurisdición marroquina, pola 
falta de acordo pesqueiro entre a Unión Europea e Marrocos, seguen sen existir indicios 
que permitan confirmar a renovación da actividade neste caladoiro lústórico para os 
galegos. 

Neste contexto, resulta preocupante que a Unión Europea continue a negar 
expresamente a posibilidade de vincular o acordo pesqueiro ao conxunto de relacións 
económicas e comerciaias que mantén co reino alauita, e facé-lo viábel atraves desta 
táctica negociadora. 

Cumpre, xa que logo, a adopción das medidas políticas necesarias, por parte das 
diversas administracións, que force á Unión Europea á defensa dos intereses pesqueiros 
de Galiza. Neste mesmo marco, é incomprensíbel que na actualidade se estexa a 
permitir desde o Estado Español e a Unión Europea a importación masiva de produtos 
pesqueiros marroquinos que non contan con nengún tipo de controlo sanitario, mentres 
a nosa frota se encontra amarrada nos seus portos base. 

Na recta final do proceso negociador todo indica que o resultado final, de non se 
inverter a tendência, será nefasto para Galiza. Asi, abre-se a posibilidade de que, ou ben 
non exista acordo pesqueiro ou ben que, de habé-lo, baseará-se en condicións que 
conlevarán a eliminación de boa parte da frota, o desemprego de milleiros de mariñeiros 
e a desaparación de numerosas empresas. 

Por estas razóns, o Grupo Municipal do BNG, propón-lle ao Pleno da 
Corporación a adopción do seguinte 

ACORDO 
Demandar da Unión Europea a paralización temporal de calquer outro proceso 
de negoaciación en curso ou pendente con Marrocos, até que se acade un acordo 
de pesca acorde cos criterios básicos aprobados polo Paralamento de Galiza o día 
13 de xuño de 2000. 

Demandar do Govemo español unha posición de veto que bloquee a expansión 
do acordo de asociación, comercio, desenvolvimento e cooperación entre a 
Unión Europea e Marrocos, até que se asine un acordo de pesca coincidente cos 
criterios básicos citados no ponto anterior.
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Reinvindicar da Xunta de Galiza, Govemo español e Comisión Europea a 
adopc1ón das medidas legais e políticas necesarias contra a importación de 
produtos pesqueiros de procedéncia marroquina sen controlo sanitario. 

Demandar do Governo galego a articulación das medidas precisas para manter 
as actuais axudas a tripulantes e armadores, alén do 31 de decembro de 2000 e, 
xa que logo, até a concesión do novo acordo pesqueiro. 

Dar traslado deste acordo á Xunta de Galiza, Parlamento de Galiza, Governo 
español, Congreso dos Deputados, Comisión Europea e Parlamento Europeu. 

O Concello Pleno, por unanimidade dos/ as Sres/ as Concelleiros/ as asistentes 
acordou prestarlle a súa aprobación á moción antes transcrita. 

ASUNTOS FORA ORDE DO DIA 
A) MOCIÓN DO PP S/TRANSPORTE PARA OS XÓVENES 

UNIVERSITARIOS.- 

Pola Presidencia se sinala a este Concello Pleno que fora da Orde do día se 
presentou a este Pleno ordinario proposta do Grupo Municipal do PP para ser tratada 
por este Pleno, polo que non estando incluída na presente orde do día será preciso que 
polo Pleno de adopte acordo respecto da súa urxencia. 

O Concello Pleno, por unanimidade dos/ as Concelleiros/ as asistentes acorda 
que se declare urxente o asunto antes citado para ser tratado por este ConceHo Pleno. 

A continuación pola Presidencia dase conta da moción de data 20 de decembro 
de 2000, que dí: 

D.Pablo Rebanal Alfaya, Concelleiro pertencente ó grupo municipal do Partido 
Popular, e ó amparo do establecido no art. 97, 3 do RD 2568/ 86, de 28 de novembro, 
polo que se aproba o Regulamento de Organización, Funcionamento e Réxime Xurídico 
das Entidades Locais e art. 35 do Regulamento Orgánico Munnícipal, formula ó Pleno 
da Corporación as seguintes 

MOCIÓN DE URXENCIA: 
Que tendo en conta o elevado número de xóvenes de Redondela, que se 

encontran nestos momentos cursando os seus estudios na Universidade de Vigo, e 
véndose na obriga de desplazarse diariamente o Campus Universitario de Vigo, co 
consiguinte desembolso económico que isto supón para eles e sendo estos ademáis, os 
xóvenes, uns dos estamentos sociais con menor dispoñibilidade econórruca. Desde o 
Partido Popular nos identificamos con esta problemática e por elo solicitamos ó 
Concello de Redondela que contemple unha partida nos próximos presupostos, para 
dotar ós xóvenes universitarios desta vila das medidas necesarias que permitan rebaixar 
estos gastos na medida do posible, sendo o obxectivo a alcanzar un custe cero, unha vez 
realizado o pertinente estudio, para encontrar a mellor das solucións a aplicar.



Pola Presidencia ábrese o correspondente turno de debate: 

Concedida a palabra pola Presidencia pola Concelleira Sra. Pérez Orge, se sinala 
que as mocións se redacten en galego, manifestando que é discriminatorio o que se 
pretende na referida moción interesando que se reclame do goberno do PP se aumenten 
as bolsas de viaxe. 

Concecida a palabra pola Presidencia polo Concelleiro Sr. Nuñez Salgado 
sinálase que o asunto interesado na referida moción non é competencia do Concello e 
pide que polo goberno do PP se aumenten as bolsas de viaxe. 

Concedida a palabra pola Presidencia polo Concelleiro Sr. Rebanal Alfaya se 
sinala que a referida moción non supón discriminación algunha e que o que se interesa é 
un servicio que o Concello pode ofertar os estudiantes, interesando que se faxa un 
estudio económico para saber que cantidade sa vai a poder gastar e remata a súa 
intervención pedindo os Concelleiros se sexan aperturistas e deliberantes. 

Concedida a palabra pola Presidencia pola Concelleira Sra. Pérez Orge 
maniféstase que a citada moción é demagoxica e que o PP non pode decir unha cousa 
aquí e outra na Xunta e no Goberno Central e remata a súa intervención decindo que 
non é competencia do Concello. 

Concedida a palabra pola Presidencia polo Concelleiro Sr. Nuñez Salgado, polo 
mesmo considérase que a cita moción non é xusta e que por outro lado que a solicitado 
na mesma non é competencia deste Concello. 

Non habendo unanimidade de criterios pola Presidente sométese a votación o 
presente asunto. 

Efectuada ésta obtívose o seguinte resultado: votos en contra os/ as Sres/ as 
Concelleiros/ as do PSdeG-PSOE (8) e os/ as Sres/ as Concelleiros/ as do BNG (4); votan 
a favor os/ as Sres/ as Concelleiros/ as do PP (5). Na súa consecuencia, resultou 
rexeitada a moción antes transcrita. 

B).- MOCION DO CONSELLO ESCOLAR MUNICIPAL, SOBRE TRANSPORTE ESCOLAR. 
Pola Presidencia se sinala a este Concello Pleno que fora da Orde do día se 

presentou a este Pleno ordinario proposta do do Consello Escolar Municipal para ser 
tratada por este Pleno, polo que non estando incluída na presente orde do día será 
preciso que polo Pleno de adopte acordo respecto da súa urxencia. 

O Concello Pleno, por unanimidade dos/ as Concelleiros/ as asistentes acorda 
que se declare urxente o asunto antes citado para ser tratado por este Concello Pleno. 

A continuación pola Presidencia dase conta de moción do Concelleiro Sr. Grande 
Grande, Presidente do Consello Escolar Municipal, de data 19 de decembro de 2000, que 
dí:
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“Os alumnos/ as do barrio de Cabanas da parroquia de Trasmaño teñen como 

Centro Escolar de referencia o Colexio de Educación Infantil e Primaria de Trasmaño. 

A este centro acude a maioria do alumnado do dito barrio, tendo un acceso 
empmado, dJhcultoso e por lugares descampados, co cal a súa protección nos días de 
frio e chuvia non existe dende as súas casas ata chegaren ó Centro Escolar. 

Durante anos este alumnado tivo transporte escolar, o cal deixou de existir nun 
momento en que coincidiu non haber alumnado/ as de ensino obrigatorio neste barrio. 

A falta de transporte escolar provoca que os rapaces/ rapazas de Cabanas teñan 
serias dificultades para asistir ás aulas en periódos de mal tempo e algúns, debido a esta 
circunstancia optan por acudir ó ensino privado, o cal sí lles pon transporte. 

Mentres existiu o transporte escolar neste barrio nunca houbo ningún problema 
coa empresa que o realizaba. Neste momento, o Consello Escolar Municipal non entende 
porque se poñen impedimentos, cando os camiños e vías de comunicación están en 
mellor estado do que estaban en épocas nas que se realizaba o transporte. 

Por todo o anterior, o Consello Escolar Municipal propón ó Pleno do Concello 
que adopte o seguinte acordo: 

-Instar á Delegación de Educación e Ordenación Universitaria a que reímplante o 
servicio de transporte escolar desde o barrio de Cabanas ata o Colexio de Educación Infantil e 
Primaria de Trasmaño.". 

Pola Presidencia ábrese o correspondente turno de debate: 

Concedida a palabra pola Presidencia polo Concelleiro Sr. Conce Romero, polo 
mesmo maniféstase que apoia a moción polo sentido común. 

Concedida a palabra pola Presidencia polo Concelleiro Sr. Grande Grande, se 
sinala que éste é un asunto da competencia da Xunta de Galicia. 

Este Concello Pleno, por unanimidade dos/ as Sres/ as Concelleiros/ as 
asistentes acordou prestarlle a súa aprobación á proposta antes transcrita. 

16.- ROGOS E PREGUNTAS 
Don Manuel Conde Romero e don Emilio Sánchez Santorio, Concelleiros 

pertencentes ó grupo municipal do Partido Popular deste Concello, e ó amparo do 
establecido no art. 97.3 do RD 2568/86, de 28 de novembro, polo qdue se aproba o 
Regulamento de Organización, Funcionamento e Réxime Xuríco das Entidades Locais e 
os art. 38 e 40 do Regulamento Orgánico Municipal, formula ó Pleno da Corporación as 
seguintes



PREGUNTAS URXENTES 
¿Que existe de certo nas declaracións feitas en días pasados polo Sr. Pazos, 
sobre os posto de traballo dados a dedo?. 

Concedida a palabra pola Presidencia polo Concelleiro Sr. Pazos Docampo, 
respostase que non recorda ter feitas esas declaracións. 

2.- Xa pasou mais dun ano da anulación do convenio da Casa da Torre, ¿como está 
este asunto?. 

Pola Presidencia Solicítase do Sr. Secretario que dé unha explicación acerca da 
situación xurídica, repecto da pregunta formulada polo PP. 

Concedida a palabra pola Presidencia polo Sr. Secretario se sinala que polo Pleno 
deste Concello en sesión extraordinaria celebrada o día 11-06-99, se aprobou un 
Convenio Urbanístico referente á Casa da Torre. Como consecuencia dun escrito do 
Grupo Municipal do BNG sométese a votación na sesión extraordinaria do Pleno 27-07- 
99, unha enmenda da Presidencia sobre iniciación polo Concello dun expediente de 
anulación do acordo adoptado polo Pleno, antes citado, aprobando o Convenio 
Urbanístico de referencia, impugnando o acordo aludido, constando no expediente 
informe previo do Sr. Secretario Municipal de data 3-09-99 e dictame da Comisión 
Informativa de Interior de data 21-09-99, favorables á iniciación de expediente de 
declaración de nulidade de acordo plenario de data 11-06-99. 

Continúa a súa intervención o citado Sr. Secretario, sinalando que cumprindo 
trámites legais o expediente fora remitido ó ConseHo Consultivo de Galicia ós efectos de 
que o citado Organismo dictará o preceptivo dictame vinculante respecto ó mesmo. 
Expediente fora devolto a este Concello polo Organismo citado a efectos de cumprir o 
trámite de audiencia ós interesados e cumprido ese trámite foi remitido de novo o 
Consello Consultivo de Galicia en data 26 de agosto do ano 2000, emitiu dictame 
vinculante informando desfavorablemente a proposta de resolución a que o expediente 
se refire no sentido de que non procede a anulación do Convenio Urbanístico. 

Remata a súa intervención o Sr. Secretario indicando que por si polo que 
respecta á nulidade de pleno dereito non pode accederse a nulidade do acordo plenario 
antes referido polo carácter vinculante do dictame do Consello Consultivo de Galicia, 
podería accederse a promover expediente de anulabilidade do acordo plenario de 
referencia mediante a súa declaración de lexibilidade para ó interese público ante a 
xurisdición contencioso-administrativo no prazo de catro anos desde que o acordo 
Plenario de aprobación do Convenio Urbanístico en data 11-06-99, fora adoptado. 

3.- No Pleno deste Concello de data 27 de outubro do ano pasado, se lles 
preguntou por parte de este grupo político, en que situación se atopaba a 
polémica obra, sita na Avenida de Redondela-Chapela, e vendo que a 
situación da mesma non variou, preguntamos: ¿Que fixeron ou que pensan 
facer ó respecto?.
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Concedida a palabra pola Presidencia polo Concelleiro Sr. González Iglesias, se 

pregimta de cal das duas obras se trata e referíndose a de Chapela dí que a mesma non 
se pode legalizar totalmente, que a parte ilegalizable terá que demolerse e a legalizable 
podería selo cunha sanción e remata a súa intervención decindo que se lle dará o mesmo 
trámite que os demáis. 

MERADO _4.- Que xestións efectuaronse sobre a limpeza dos matorrais que se atopan entre a 
Avenida de Redondela e o Colexio Alexandre Boveda, en Chapela (acordo 
plenario de data 28 de setembro do corrente ano). 

CIONS 

Pola Presidencia maniféstase que se enviou a Fomento o acordo correspondente 
e que se fixeron xestións con Carreteras e remata decindo que se seguirá insistindo 
neste tema. 

5.- Que xestións efectuaronse sobre a solicitude ó Concello de Vigo da ampliación 
da liña 19 ata San Vicente de Trasmaño(acordo plenario de data 28 de 
setembro do corrente ano). 

Pola Presidencia sinalase que se fixon xestións co Alcalde Vigo, Presidente da 
Mancomunidade, no caso de que lle fora rentable a Vitrasa o asunto de referencia. 

6.- Na última xuntanza da comisión de seguimento e control dos servicios 
públicos locais, celebrada o 2 de xuño do corrente ano, se acordou abrir 
expediente a empresa concesionaria da recollida de lixo “URBASER”, ¿Esta o 
mesmo aperturado?. 

Pola Presidencia manifestase que o devandito expediente está aperturado. 

Actualmente o Concelleiro do B.N.G., don Carlos Pazos, non ten outra 
responsabilidade ca delegación do Alcalde para Tráfico. Sin embargo as suas 
retribucións seguen sendo as mesmas que cando asumía outras áreas de 
goberno. Posiblemente sexa o único cargo en toda España con unha dedicación 
exclusiva con tan alto custo para a administración en contraprestación co seu 
traballo e responsabilidade. ¿Que teñen pensado facer o equipo de goberno, 
seguirlle pagando o mesmo ou non?. 

Pola Presidencia sinálase que o Concelleiro Sr. Pazos Docampo, atópase liberado 
e que si se establece relación entre o percibido polos Concelleiros e o seu traballo 
vostede cobra máis que él. 

8.- Temos coñecemento de que o custe da obra de ampliación do alcantarillado en 
Santo Paio (Reboreda), realizada pola empresa Construcciones Pérez Portela, 
S.L., foi satisfeita polos veciños. ¿Teñen pensado cobrarlles ahora o 
enganche?.



Pola Presidencia respostaselle que non é certo que fora construida polos veciños 
e que forma parte dun proxecto que na súa maior parte a paga o Concello e que non se 
lle van a cobrar as 50.000 pesetas estipuladas. 

Polo Sr. Conde Romero no nome do Grupo Popular do PP se renuncia as 
preguntas seguintes formuladas no seu escrito antes aludido. 

E, non habendo máis asuntos que tratar, pola Presidencia dase por rematada a 
presente sesión, sendo as once horas da data fixada no encabezamento, en proba de todo 
o que, se extende a presente Acta, que se inscribiu no Libro dende a volta do folio 
sesenta e catro do Papel Timbrado da Comunidade Autónoma de Galicia, Serie A n° 
1175989, de todo o que, como Secretario, DOU FE.- 

O ÁAÍÇCÇiLDE O SECRETARIO 

Asdo: Xaime Rei Barreiro Asdo: Luís Torrado Vázquez


